



Parautvalget
Møte nr. 7 2018-2020
Mandag 22. juni 2020 kl. 17:30

Teams

Referat:

SAKLISTE:

1. Godkjenning referat møte 17.02.20.
2. Status i Skiforbundet
3. Lillehammer 2021
4. Kick The Limits;
5. Breddemidler tildelt
6. Status på arbeid som har blitt gjort administrativt
7. Rapport fra gren
8. Terminliste – aktivitets tiltak
9. Kommende møteplan;

Til stede:

- Fra utvalget: Sveinung Karlsen (leder), Anne Cathrine Enstad, Bjørn-Inge Drabløs, Mariann Vestbøstad Martinsen, Bjørg Sissel Kvannli
- Fra administrasjonen: Anne Ragnhild Kroken

1. Referat fra møte 17.02.2020

Var ikke sendt ut - tas på neste møte.

2. Status i Skiforbundet

- Sveinung orienterte om prosessene som måtte iverksettes med bakgrunn i koronaen som «traff landet» medio mars.
- Tøffe økonomiske tiltak, men vil styrke NSF på sikt.
- Ser signaler på at ting delvis normaliseres nå.

3. Lillehammer 2021

Ola Keul gav oss en grundig orientering:

- Usikker mht. om det blir arrangement - jobber utfra at det går som planlagt, men ser også på et tilpasset arrangement, eller utsettelse til 2022. Mye avhenger av om alle deltagere kan reise til Lillehammer i 2021.
- Arrangementet skal være noe som Norge og Lillehammer skal være stolte av.
- Regner med behov for 6 – 700 frivillige.
- Setter opp en liten men effektiv organisasjon.
- Jobber med oppsett av «VI-hus» - skal være et varig para-bygg, både på Birkebeineren og i Hafjell, som en «arv» etter VM
- «Prosjekt 15 000» - mål om 15 000 tilskuere til arrangementet

4. Kick The Limit 2021

- Vivil IL som er neste års arrangør er offensive.
- Det er avviklet møte med arrangør (Anne Ragnhild og Sveinung), og i tillegg har Anne Ragnhild vært på befarings. Fasilitetene er gode.
- Arrangementet går 5. – 7. mars 2021.
- For ettertiden er det ønskelig at arrangementet går fast i uke 6

5. Tildelte Breddemidler klubb/krets

- På grunn av koronaen, er ikke alle tiltak fullt gjennomført i hht. plan. De fleste har en OK plan for restbruk.
- Heming har søkt om å flytte hele aktiviteten over til neste sesong - OK.
- Noen har «bommet» litt på bruken av midler – får forkortet tilskuddet sitt.
- Vi må være enda tydeligere mht. bruk av midler / hva dette skal dekk.

6. Status på diverse arbeide - administrativt

Diverse orientering fra Anne-Ragnhild:

- Flere SF opplever utfordringer mht. «pålagte» oppdrag/prosjekter fra Olympiatoppen som kommer i tillegg til den prosjektbeskrivelsen som vi har fått godkjent og tildelt midler til.
- Via UPPI-prosjektet er det satt fokus på utviklingstrapp for para. Dette skal bli idrettsspesifikt i særforbund, både i langrenn og alpint har noe, men fortsatt en vei å gå, så her en gylden mulighet å få gjort en god jobb.
- Samarbeidsprosjekt med Ridderrennet (RR) om å heve kvaliteten på aktivitet under Ridderuka, SF (ski med langrenn/alpint, skiskyting og snowboard) bidrar

med utvikling og tilrettelegge for dette med økte trenerressurser (14. – 21. mars 2021). Søknads sendes DAM-stiftelsen fra RR

- Jobbes med å inkludere para i arrangementsveilederen i langrenn - følge opp at tilsvarende gjøres for alpint. (denne veilederen skal utarbeides i alle grener over samme mail på oppdrag fra arrangement)

7. Rapport fra gren

- Alpint har god aktivitet på bredde (Beate) - ellers ikke noe spesielt.

8. Terminliste

- Pga. koronaen, planlegges mange samlinger nå regionalt /hjemme samlinger.
- Noe mht. samlinger er klart. Ellers kommer vi tilbake til dette i neste møte.
-

9. Kommende møteplan

- Neste møte avholdes på Ullevål, primært **mandag 31.08.20** - gi snarlig tilbakemelding om dette er OK.
- Til dette møtet vil Anne Ragnhild og Sveinung forberede en orientering mht. ressursbruk / fordeling av arbeidstid mellom alpint og langrenn for Anne Ragnhild. Vil også se på en bedre rapporteringsstruktur inn i Parautvalgets møter (særlig fra gren), slik at dette omfatter all aktivitet og tiltak – disse punktene henger sammen.

Møtet slutt klokka 18.50